
PROTOKÓŁ Nr 5/15

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Mielnik

w dniu 17 kwietnia 2015r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pan Władysław Stankiewicz - Sołtys Sołectwa Mielnik

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Paweł  Grzegorz  Pura –  Przewodniczący
Komisji Rozwoju Gospodarczego.

Porządek posiedzenia:
1. Analiza sporządzonych dokumentacji technicznych w latach 2011-2014 pod kątem ich

ewentualnego wdrożenia w bieżącej kadencji.
2. Informacja na temat podjętych działań związanych z usuwaniem azbestu na terenie

gminy.
3. Uzgodnienia lokalizacyjne w sprawie ustalenia lokalizacji plaży i postoju kajaków.
4. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Komisja  wysłuchała  szczegółowych  informacji  Pana  Wójta  Gminy,  Pana
Sekretarza  Gminy  i  Pana  Tomasza  Gorochowicza -  inspektora  ds.  inwestycji  w  UG
Mielnik na temat wykonanych projektów (dokumentacji) inwestycyjnych w VI kadencji Rady
Gminy i realnych możliwości ich realizacji.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił informację na temat podejmowanych działań dotyczących
budowy uzdrowiska.

W trakcie dyskusji głos zabrali:

Pan Mateusz  Bukrewicz stwierdził,  że  najpierw należy zająć  się  projektem dotyczącym
budowy uzdrowiska  w Mielniku  a  potem ewentualnie  można  myśleć  o  budowie  krytego
basenu w Mielniku.
Zaproponował aby przeprowadzić konsultacje w sprawie budowy kanalizacji w Moszczonie
Królewskiej.

Pan Kamil Zalewski zapytał dlaczego w przedłożonych materiałach brak jest zadania „Droga
do uzdrowiska” i zapytał o ceny za sporządzenie poszczególnych projektów.

Pan Sekretarz wyjaśnił,  że budowa uzdrowiska nie jest  zadaniem inwestycyjnym i w tej
sprawie nie sporządzano żadnego projektu. 
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Pan  Tomasz  Gorochowicz poinformował,  że  na  potrzeby  dzisiejszego  posiedzenia  nie
przygotowano  cen  poszczególnych  projektów.  Ceny  projektów  można  sprawdzić  w
dokumentach.

Pani Olga Pogrebniak poinformowała o pracach wykonanych na placu przy altanie  i  w
świetlicy w Radziwiłłówce.

Pan Franciszek Butkiewicz zaapelował, aby przy okazji przeprowadzanych w Niemirowie
prac związanych z budową ścieżek rowerowych – punktów obsługi rowerzystów, zrównać
teren i zasypać doły i wykopy.

Pan Władysław Stankiewicz – sołtys sołectwa Mielnik zwrócił się z zapytaniem do Pana
Wójta,  czy  w  przypadku  znalezienia  się  chętnego  do  odkupienia  pomysłu  „Trylogii”,
bylibyśmy zdecydowani ja odsprzedać.

Pan Wójt odpowiedział  twierdząco.  Stwierdził,  że  należy zrobić  wszystko  aby odzyskać
zainwestowane w projekt pieniądze – 1,5-2 mln.zł.

Pan  Andrzej  Wierzba zaproponował,  aby  do  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  zakupić
równiarkę. Przy dużej ilości dróg do równania w gminie, taki zakup szybko się zwróci.

Pan Michał Baranowski – członek rady sołeckiej sołectwa Mielnik zaproponował, aby przy
okazji przebudowy oświetlenia w Mielniku zadbać o estetykę centrum Mielnika stawiając
ozdobne lampy oświetlenia ulicznego.

Pan Wójt poinformował o działaniach związanych z budową kanalizacji w Mielniku. Jest w
trakcie  uchylania  decyzja  w  sprawie  pozwolenia  na  budowę  kanalizacji  w  Mielniku.  Po
zakończeniu procedury związanej z uchyleniem pozwolenia, Powiatowy Inspektor Nadzoru
Budowlanego wyda nowe pozwolenie na budowę kanalizacji. Całe postępowanie, jeśli nie
będzie odwołań, potrwa kilka miesięcy.

Komisja, po wnikliwej analizie sporządzonej dokumentacji technicznej w latach 2011-
2014, proponuje ewentualne wdrożenie w bieżącej kadencji następujących projektów:

1. Budowa kanalizacji sanitarnej w Osłowie i Moszczonie Królewskiej.
2. Budowa  Chaty  Edukacji  Przyrodniczej  sołectwa  Maćkowicze  wraz  z  niezbędną

infrastrukturą, wjazdem i zagospodarowaniem terenu.
3. Budowa  kładki  pieszo-rowerowej  przez  rzekę  Bug  na  wysokości  miejscowości

Niemirów-Gnojno.
4. Przebudowa ulicy Białej i kanału deszczowego w ulicy Brzeskiej.
5. Budowa ulicy Zaszkolnej.
6. Przyłącza kanalizacji sanitarnej w Mielniku – zakres dodatkowy przyłączy nie ujętych

w dokumentacji ogólnej kanalizacji.
7. Rewitalizacja parku w Mielniku.
8. Budowa drogi żwirowej w Mielniku (Werhurna).
9. Uzupełnienie oświetlenia:

– oświetlenie ulicy Cerkiewnej w Mielniku,
– oświetlenie drogowe w Sutnie (jedno przęsło na końcu wsi).

10. Termomodernizacja  i  wykonanie  c.o.  w  świetlicy  i  budynku  OSP w  Moszczonie
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Królewskiej.
11. Remont zabytkowego, drewnianego budynku szkoły podstawowej w Tokarach.
12. Zagospodarowanie terenu przy świetlicy w Sutnie.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 2.

Komisja Rady zapoznała się z informacją na temat podjętych działań związanych z
usuwaniem azbestu na terenie gminy.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 3.

Pan Sekretarz Gminy poinformował, że po 20 kwietnia przyjedzie do gminy przedstawiciel
Regionalnego  Zarządu  Gospodarki  Wodnej  w celu  zapoznania  się  z  miejscem lokalizacji
plaży i postoju kajaków. W związku z tym musimy wskazać ze 3 takie miejsca.

Pan Władysław  Stankiewicz  –  sołtys  sołectwa  Mielnik  jako  miejsce  lokalizacji  plaży  i
postoju kajaków wskazał teren na przeciw Góry Zamkowej, w dawnym miejscu przeprawy
promowej.  Jest  tam  naturalna  zatoczka  i  wysoki  brzeg.  Stwierdził,  że  nie  ma  potrzeby
wskazywania innych miejsc, bo taka lokalizacja jest najlepsza.

Za  taką  lokalizacją  opowiedzieli  się  również  Pan  Michał  Baranowski –  członek  rady
sołeckiej Sołectwa Mielnik (wskazał na dobry dojazd, bliskość stadionu i boiska) oraz  Pan
Karol Nowacki – członek Zarządu Okręgu PZW w Białymstoku.

Pan Karol Nowacki zaproponował aby przy okazji budowy postoju kajaków i plaży podjąć
prace przy udrożnieniu starorzecza Bugu. Poinformował, że istnieje możliwość pozyskania na
ten cel środków.

Pan  Sekretarz  Gminy stwierdził,  że  przedsięwzięcie,  które  zaproponował  Pan  Karol
Nowacki,  to  prace  na  okres  2  lat.  Dotyczy  to  głównie  przeprowadzenia  procedur
administracyjnych (pozwolenia itp.).

Pan  Michał  Baranowski  przedstawił  ofertę  dot.  budowy  pomostu  dla  kajaków  z
pływających, plastikowych podestów. Koszt budowy takiego pomostu wyniósłby około 25
tys.zł.

Komisja  Rady opowiedziała  się  za  lokalizacją  plaży i  postoju kajaków w miejscu
wskazanym przez Pana Władysława Stankiewicza.

Do punktu 4.

Pani Olga Pogrebniak zgłosiła problem zrytego przez dziki pobocza drogi do Grabarki oraz
niszczenia przez dziki zasiewów na polach w Radziwiłłówce.

Pan  Sekretarz  Gminy wyjaśnił,  że  problem  ten  występuje  w  całej  gminie,  jest  duża
populacja  dzików  i  przyczynia  się  to  do  poważnych  strat  w  uprawach.  Rolnicy  muszą
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pilnować zasiewów, można zwraca  się  do kół  łowieckich  w sprawie  zwiększenia  planów
odstrzału.

Pan Jerzy Weremjewicz zapytał czy dopłaty do przydomowych oczyszczalni dotyczą tylko
oczyszczalni roślinnych czy również innych typów oczyszczalni.

Pan  Sekretarz  Gminy odpowiedział,  że  dofinansowanie  ze  środków  gminnych  dotyczy
wszystkich typów oczyszczalni.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska

Przewodniczący Komisji

    Paweł Grzegorz Pura


